

PROTOKOLL

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2018-02-26

Närvarande;

A: Anneli Wikberg

B: Peter Ståhl

C: Susanna Wikfeldt

D: Magnus Delle

E: Torsten Torstensson

F: Robert Nilsson

G: Mile Cavdarovski

H: Ewon Wall

FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Inga synpunkter på föregående protokoll.

VALBEREDNINGEN

Valberedningen ser helst att Vice Ordförande tar ökad ansvar och delar arbetsbördan med Ordförande. Inget beslut fattades. Ny längarepresentant för länga A blir Anneli Klerestig. Anneli kommer att utforma klippschema (gräset längs Kronogårdsgatan) för 2018.

EKONOMISKT LÄGE

Inga större utgifter vid sidan av det löpande.

MILJÖHUSET

Det läcker vatten i mitten av miljöhuset. Bertil har flyttat och Christer Andersson är den som är mest insatt i ärendet i nuläget. Ewon kontaktar Christer för att få en statusuppdatering.

Alla som lägger avfall i Miljöhuset måste respektera kravet på sortering i olika avfallstyper och inte blanda dessa!

INFÖRANDE AV FIBER

Längarepresentanterna redovisade fastighetsägarnas betalningsalternativ med underskrifter. Det ser ut som om vi kommer att behöva låna 35 000 kr. Det beslutades att vi kommer att ta ett banklån på denna summa vilken kommer att avbetalas på fem år. Mer information om fiber kommer på årsmötet 13/3.

INFÖR ÅRSMÖTET

Inga motioner har inkommit vare sig i pappersform eller via hemsidan.

Nytt förslag till aktiviteter enligt Underhålls- och Förnyelseplanen presenterades. Det beslutades att asfaltering skjuts upp till 2019. Endast akuta asfalteringsarbeten kommer att utföras. Gatlyktor slocknar och man kommer att byta alla på en gång inom de närmaste veckorna. Beslut fattades om att de mest akuta mellanväggarna i garagen kommer att bytas och vi anlitar en firma för att utföra arbetet. På vårstädningen undersöker vi vilka väggar som är i störst behov av att bytas. I övrigt se utkast till Underhålls- och Förnyelseplan 2018 på hemsidan.

Angående miljöhuset så behöver vi för att minska kostnaderna besluta om vi skulle kunna dra ner antalet kärl för pappersförpackningar från sex till fyra och om även antalet kärl för matavfall kan minskas. Detta förutsätter att alla plattor till sina förpackningar så att allt får plats. Beslutet påverkar budgeten för i år och kommande år.

Det beslutades att vi för år 2017 skall fördela styrelsearvodena enligt samma mall som tidigare.

ÖVRIGT

Diskussion om hur anlita en entreprenör sköter snöröjningen framför garagen. Vi har inte någon hög prioritet. Anneli har i skrivandets stund fått OK på att be en släkting om offert på snöröjning för att om möjligt få en öka frekvens.

När man hyr ut sitt hus bör man informera om städdagarna och säkerställa så att hyresgästerna får den information de behöver av det som mailas ut från styrelsen.

Nytt läckage i ett garage meddelades. Det är man själv som husägare som ansvarar för att laga läckan i det garage man använder. Hasse Johansson och Jonas Strömberg kan visa en bra metod, företrädesvis på städdagen till våren för de som önskar.

NÄSTA MÖTE

Nästa möte bestäms efter årsmötet.

Protokollförare:

Susanna Wikfeldt

Justeras av:

Ewon Wall